
J E G Y Z Ő K Ö N Y V

az Oktatási, Kulturális, Közbiztonsági és Sport Bizottság 
2011. március 29-én 14.30 órai kezdettel megtartott nyílt üléséről

Készült: Monorierdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Oktatási,  Kulturális, 
Közbiztonsági és Sport Bizottság 2011. március 29-én 14:30 órai kezdettel a Polgármesteri Hivatal 
dísztermében megtartott rendkívüli üléséről.

Jelen vannak: Borbás Elvira elnök, Dzsupin Imréné tag, Orosz János tag, Dr. Pácziné Félix Anna 
tag, Szente Béla.
Távollévő bizottsági tag: Baloghné Dobó Hajnalka tag

Meghívott: Juhász Sándor polgármester, Dr. Páczi Antal alpolgármester, Szalai Gábor SzB elnök 

Borbás  Elvira  elnök: Köszönti  a  megjelenteket  a  bizottsági  ülést  14.30  órakor  megnyitja. 
Megállapítja, hogy 4 bizottsági tag megjelent, a bizottság határozatképes. 

A  jegyzőkönyvvezetésére  Czékus  Józsefnét,  a  jegyzőkönyv  hitelesítésére  Dzsupin  Imréné 
bizottsági tagot kéri fel. 

Az Oktatási Kulturális, Közbiztonsági és Sport Bizottság a jegyzőkönyvvezető és a hitelesítő 
személyére tett javaslatot 4 igen szavazattal elfogadta.
 
A bizottság elnöke javasolta elfogadásra az alábbi napirendi pontokat:

1. Nyári táborok támogatása
2. Előterjesztés a civil szervezetek által benyújtott pályázatok vizsgálatára. 

Az  Oktatási,  Kulturális,  Közbiztonsági  és  Sport  Bizottság  a  napirendi  pontokra,  azok 
sorrendjére tett javaslatot 4 igen szavazattal elfogadta.

1. napirendi pont: Nyári táborok támogatása

Borbás Elvira bizottság elnöke: Az Oktatási Bizottság 2010. október 16-i határozata alapján a 
táborokat  az  Oktatási,  Kulturális,  Közbiztonsági  és  Sport  Bizottság  keretéből  kívánják  fedezni. 
Három nyári tábor indul 2011-ben is, a Református Egyház, a Katolikus Egyház és a Fekete István 
Általános Iskola szervezésében. A táborok június első hetétől augusztusig tartanak. Javasolja, hogy 
a három tábor lebonyolítására egyenként 100 E Ft-ot különítsenek el. Kéri a bizottság tagjait, hogy 
mondják el véleményüket. 

Szalai Gábor:  Kérdezi, hogy az egyházak a civil szervezetéknél is kapnak-e támogatást?

Borbás Elvira bizottság elnöke: Nem. Megállapítja, hogy más hozzászólás nincs. A következő 
határozati javaslatot teszi: 

Az Oktatási,  Kulturális,  Közbiztonsági  és  Sport  Bizottság  4  igen  szavazattal  a  javaslatot 
elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének
Oktatási, Kulturális, Közbiztonsági és Sport Bizottsága
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határozata

a nyári táborok támogatásáról

Az  Oktatási  Kulturális,  Közbiztonsági  és  Sport  Bizottság  javasolja  a  képviselő-
testületnek,  hogy  az  OKKSB  keretéből  a  Református  Egyház,  a  Római  Katolikus 
Egyház és a Fekete István Általános Iskola részére nyári táboroztatásra 100-100 E Ft-ot 
biztosítani szíveskedjen.

Határidő: soros Kt. ülés
Felelős: Borbás Elvira OKKSB elnöke

2. napirendi pont: Előterjesztés a civil szervezetek által benyújtott pályázatok vizsgálatára

Borbás  Elvira  bizottság  elnöke: Az  anyagot  mindenki  megkapta,  ami  tartalmazza,  hogy  kik 
nyújtottak  be  pályázatot.  A pályázók  közül  a  Római  Katolikus  Egyházat  kivennék,  mivel  a 
táboroztatásnál  már  megkapta  a  támogatást.  Van  az  önkormányzatnak  egy  rendelete  a  helyi 
önszerveződő közösségek pénzügyi  támogatásának rendjéről.  A rendeletben az szerepel,  hogy a 
szakbizottságok vizsgálata különösen arra terjed ki, hogy az önszerveződő közösség tevékenysége 
mennyiben  közérdekű,  illetőleg  a  támogatásban  részesítendő  célkitűzés  a  köz  javát  mennyiben 
szolgálja és szakmai szempontból mennyire megvalósítható. A bizottságnak szakmai szempontból 
kell vizsgálni a pályázatokat és javaslatot kell tenni a támogatás összegére. A pályázatokat olyan 
szempontból vizsgálták, hogy megfelelnek-e a kiírásnak. Minden pályázatnak a következőket kell 
tartalmaznia:  pályázati  adatlap,  bejegyzésről  szóló  végzés,  alapszabály,  beszámoló  az  előző évi 
támogatás felhasználásáról, beszámoló előző évi tevékenységéről, döntés a pályázatról, felhasználás 
tervezet.  Megvizsgálták a  pályázatokat  és  megállapították,  hogy a Bogárzó  Egyesület  pályázata 
megfelel a kiírásnak, a Római Katolikus Egyház pályázata is megfelel a kiírásnak, de itt nem veszik 
figyelembe,  a KSK pályázata, a Szépkorúak Nyugdíjas Klub pályázata is megfelel a kiírásnak. Az 
Őszirózsa  Nyugdíjas  Klubnál  az  előző  évi  támogatás  felhasználásáról  nem  mellékelték  a 
bizonylatokat,  hiányzik  a  döntés  a  pályázatról  és  az  előző évi  tevékenységről  a  beszámoló,   a 
rendelet szerint 5 nap áll a szervezetek rendelkezésére, hogy pótolják a hiányt. Az Ifjúsági Jujutsu 
Kör,  az  Erdei  Csicsergők  is  megfelel  a  kiírásnak.  A Polgárőrség  is  beadta  a  pályázatot,  nekik 
hiányzik a döntés a pályázatról, ezt szintén be kell kérni.
Szakmai szempontból vizsgálni kell, hogy a célkitűzések a köz javát szolgálják-e.
Az Erdei Csicsergők célkitűzése a kulturális program, melynek keretében úszni, kirándulni viszik a 
gyerekeket, úgy gondolja, hogy ők megfelelnek. A Polgárőrség célja a bűnmegelőzés, közbiztonsági 
tevékenység,  szintén  a  köz  javát  szolgálja.  Ifjúsági  Jujutsu  Kör  szabadidős  rendezvények 
szervezése, táboroztatás, ez is megfelel a rendeletnek. Őszirózsa Nyugdíjas Klub és a Szépkorúak 
Nyugdíjas Klub kulturális programok szervezése, ez is a köz javát szolgálja. A KSK a kispályás 
labdarúgást népszerűsítené, hátrányos helyzetű társadalmi rétegek esélyegyenlőségének elősegítése 
és egészség megőrzés, ez kiemelten a köz javát szolgálja. A Bogárzó Egyesület  azt  jelölte meg 
célkitűzésnek,  hogy  működési  költségek.  Kéri  a  bizottság  tagjait,  hogy  tegyenek  javaslatot  az 
összegekre. A civil szervezetek támogatására 4 M Ft-ot különítettek el, 

Szalai  Gábor: Javasolja,  hogy  az  egyházaktól  megmaradt  200  E  Ft-ot  tegyék  át  a  Polgárőr 
Egyesületnek, aminek a támogatási összege akkor 800 E Ft lenne, Erdei Csicsergő Alapítványnak 
100  E  Ft-ot,  az  Ifjúsági  Jujutsu  Körnek  500  E  Ft-ot,  Őszirózsa  Nyugdíjasklubnak  60 E  Ft-ot, 
Szépkorúak Nyugdíjas Klubnak 80 E Ft-ot javasol. A Bogárzó Egyesületnek annak ellenére, hogy 
talán nem felel meg 30 E Ft-ot adna. A KSK-nak 2,3 M Ft-ot szeretne javasolni. 

Dzsupin Imréné:  Javasolja az Erdei Csicsergők Alapítványának a 100 E Ft-ot, az Ifjúsági Jujutsu 
Körnek 600 E Ft-ot, Őszirózsa Nyugdíjas Klubnak 100 E Ft-ot, Szépkorúak Nyugdíjas Klubnak 150 



E Ft-ot, a Polgárőr Egyesületnek 700 E Ft-ot, Bogárzó Egyesületnek 40 E Ft-ot, a KSK-nak 2 M Ft-
ot javasol. 

Borbás Elvira bizottság elnöke: A Bogárzó Egyesület  20 E Ft-ot kér fenntartásra,  javításra és 
üzemeltetésre, 20 E Ft-ot kérnek számítástechnikai fogyóeszközök beszerzésére. Mivel szerkesztik 
az  anyagot  úgy gondolja,  hogy szakmai  szempontból  ez  szükséges.  Kérdezi,  hogy van-e  még 
valakinek javaslata? Megállapítja, hogy nincs. 
Kéri a bizottság tagjait, hogy aki Szalai Gábor javaslatával egyetért, az kézfeltartással jelezze. 
Megállapítja, hogy a bizottság 3 nem és 1 tartózkodással a javaslatot nem fogadta el. 

Kéri a bizottság tagjait, hogy aki Dzsupin Imréné javaslatával egyetért, az kézfeltartással jelezze. 
Megállapítja, hogy a bizottság 4 igen szavazattal a javaslatot elfogadta. 

Szalai Gábor: Nem ért egyet azzal, hogy az Ifjúsági Jujutsu Kör 600 E Ft-ot, a Polgárőr Egyesület 
pedig 700 E Ft-ot kapjon, mert a Polgárőrségnek semmilyen bevétele nincs, az autó minden nap az 
utcán van, a benzin ára lassan 400 Ft. A Jujutsu Körnél tagdíjat fizetnek a gyerekek, ott van bevétel.  
Úgy gondolja, hogy a közbiztonság megőrzésére a 800 E Ft nem sok. 

Borbás Elvira bizottság elnöke: A szavazás csak közbenső szavazás volt, javasolja, hogy beszéljék 
meg. 

Szalai Gábor: A nyugdíjas kluboknál is mindig úgy volt, amennyi fő a tag, annyiszor ezer forint. 
Ez már hagyomány és azon sem kellene változtatni, természetesen a bizottság dönt. 

Juhász Sándor polgármester: Támogatja Szalai Gábor javaslatát. 

Dr.  Páczi  Antal  alpolgármester: A  Polgárőr  Egyesületre  nagy  és  fontos  feladat  hárul,  az 
üzemanyag árak nagyon emelkednek, el kell gondolkodni az emelésen. 

Juhász Sándor polgármester: A képviselő-testület elé úgy kell előterjeszteni, hogy ha rendeletbe 
foglalják, akkor az első fél évet 15 napon belül ki kell fizetni. Javasolja a Polgárőr Egyesületnek a 
750 E Ft-ot.

Borbás Elvira bizottság elnöke: 980 E Ft-ot kértek, ő azt javasolja, a pénzügyi bizottság pedig 
annyit javasol, amennyit akar.  

Megegyeznek, hogy a Polgárőr Egyesületnek 800 E Ft-ot, a Ifjúsági Jujutsu Körnek 600 E Ft-ot, az 
Őszi Rózsa Nyugdíjas Klubnak 100 E Ft-ot, a Szép Korúak Nyugdíjasklubnak 150 E Ft-ot, a KSK-
nak 2 M Ft-ot, a Bogárzó Egyesületnek 40 E Ft-ot, Erdei Csicsergők Alapítványnak 100 E Ft-ot 
javasolnak. 

Borbás  Elvira  bizottság  elnöke: Kéri  a  bizottság  tagjait,  hogy  aki  a  javaslattal  egyetért 
kézfeltartással hagyja jóvá. 

Az Oktatási,  Kulturális,  Közbiztonsági  és  Sport  Bizottság  4  igen  szavazattal  a  javaslatot 
elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének
Oktatási Kulturális, Közbiztonsági és Sport Bizottsága 
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a civil szervezetek által benyújtott pályázatokról

Az Oktatási, Kulturális, Közbiztonsági és Sport Bizottság javasolja, hogy a
−Monorierdői Polgárőr Egyesület 800 e Ft
− Ifjúsági Jujutsu Kör 600 e Ft
−Erdei Csicsergők Alapítvány 100 e Ft
−Őszirózsa Nyugdíjas Klub 100 e Ft
−Szépkorúak Nyugdíjas Klub 150 e Ft
−Monorierdő KSK 2000 e Ft
−Bogárzó Közhasznú Egyesület 40 e Ft támogatásban részesüljön.

Határidő: rendelet szerint
Felelős: Borbás Elvira bizottság elnöke

Több tárgy nem lévén Borbás Elvira megköszöni a bizottság munkáját és az ülést 15 óra 07 perckor 
bezárja.

K.m.f. 

Borbás Elvira Dzsupin Imréné
bizottság elnöke jegyzőkönyv hitelesítő


